

佛山铝蜂窝板厂家生产各种船上建筑铝蜂窝板。

| | |
|------|------------------------------|
| 产品名称 | 佛山铝蜂窝板厂家生产各种船上建筑铝蜂窝板。 |
| 公司名称 | 佛山市建威装饰材料有限公司 |
| 价格 | 228.00/平方米 |
| 规格参数 | 规格:可定制 型号:LFWB 产地:广东佛山 |
| 公司地址 | 佛山市南海区狮山镇小塘工业区 |
| 联系电话 | 0757-82813155 13924844954 |

产品详情

铝蜂窝板被广泛应用在很多建筑中，比如：建筑幕墙外墙挂板，室内装饰工程，广告牌，船上建筑，航空制造业等。因为铝蜂窝板受消费者所钟爱，所以现在的铝蜂窝板厂家也越来越多。比较出名的是佛山铝蜂窝板厂家，而建威厂家就是其中的一家，它是铝蜂窝板厂家直销和生产各种铝蜂窝板，具有20多年的生产经验。为什么会有那么多人选择建威铝蜂窝板厂家直销呢？这有两方面的原因。

Aluminum honeycomb panels are widely used in many building, such as building curtain wall exterior wall hanging board, indoor decoration project, billboard, ship building, aviation manufacturing industry and so on. Because the aluminum honeycomb panels are loved by consumers, the manufacturers of aluminum honeycomb panels are more and more. The well-known manufacturer is Foshan aluminum honeycomb panel manufacturers, and JianWei manufacturers is one of them, it is aluminum honeycomb panel manufacturers direct sale and production of various aluminum honeycomb panels, with more than 20 years of production experience. Why do so many people choose Jianwei aluminum honeycomb panel factory direct sales? There are reasons two for this.

一方面:建威铝蜂窝板厂家直销集设计,生产,销售于一体,实力雄厚,量身定制,免费设计,专业的设计团队,设备先进。而且还具有20多年的历史，生产经验丰富。

On the one hand: Jianwei aluminum honeycomb panels factory direct sale set design, production, sales in one. It not only has the strength of the tailor-made, free design, professional design team, advanced equipment. But also has more than 20 years of history, rich experience in production .

另一方面：建威厂家的铝蜂窝板质量保证，价格实惠合理，得到消费者的普遍认可。建威铝蜂窝厂家生产的铝蜂窝板具有极轻的重量，极高的强度和刚性、以及优美的表现装饰性和长时间的使用寿命。

On the other hand: Jian Wei manufacturers of aluminum honeycomb panels has been generally recognized by consumers with quality assurance, affordable and reasonable. Aluminum honeycomb panels built of Jianwei aluminum honeycomb manufacturers has light weight, high strength and rigidity, and decorative and long time beautiful life.

佛山建威铝蜂窝板厂家是专业生产和销售铝蜂窝板，欢迎咨询。

Foshan Jian Wei aluminum honeycomb panels factory is specialized in the production and sale aluminum honeycomb panels. If you want to know more about the aluminum honeycomb panels production, welcome to consult.